
产品描述
L205边桌，面板MDF烤漆（酒红色肤感烤漆），立
腿木制开孔漆或烤漆，底脚为金属黑灰氟碳漆。

L205-1边桌，整体开孔漆或者火山灰烤漆，底脚为
金属黑灰氟碳漆。

PRODUCT  DESCRIPTION
Top made in wood with wine colored skinfeel lac-
quer finish. Legs are made in wood, matel feet are 
in dark grey epoxy finish.

Follow by the concept of the SALVER collection, the side table continues to offer harmony 

vibe and delicate detail. The chamfer on the edge of the table top and the skin-feel lacquer 

finish highlight the characteristics of the collection. Further more, the side table extend the 

flexibility of the collection, it works as a convenient laptop stand or small tea table that offers 

varied solution for different room situation and lifestyles.

编号：L205 / L205-1

和谐的平衡感，精致的细节依旧是这款陶然系列边桌的亮眼之处，独特之处在于它又

被赋予多变的功能，既可以做沙发背几使用，也可作为小型工作台，小巧的体量可在

家居空间中灵活腾挪，满足不同场景的使用需求。特别搭配的肤感烤漆让桌面触感柔

和舒适。

Design by Hanne Willmann

SALVER 陶然

1000*400*600MM
39.4*15.7*23.6"


